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3. Hur ser bolagets nuvarande planer för utbyggnad av energiproduktion baserad på solenergi i ert 

fastighetsbestånd? 

 

4. Ser ni några hinder för en ökad utbyggnad såväl som en ökad utbyggnadstakt av energiprodukt-

ion baserad på solenergi i bolagets fastighetsbestånd? 

 

§ 15 Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

Björn Ljung  Karin Gustafsson 

 

 

 

 

 

 

  


